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2020Z14458 

Vragen van de leden Emiel van Dijk en Wilders (beiden PVV) aan de 
Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid over het bericht dat de overheid wil 
dat Nederlanders een asielzoeker in huis nemen (ingezonden 3 augustus 2020). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Statushouder Faie (35) logeert bij Manon (54): In het azc 
kwam ik niet tot mijn recht»?1 

Vraag 2
Waarom wentelt u de door uw opengrenzenbeleid gecreëerde problemen af 
op de Nederlandse bevolking in plaats van deze zelf op te lossen door de 
grenzen te sluiten en geen asielzoekers meer binnen te laten? 

Vraag 3
Heeft u zelf al een asielzoeker in huis genomen? Zo neen, per wanneer 
kunnen wij Achmed, Mohammed of Youssef de apotheker in huize Knol 
verwelkomen? 

Vraag 4
Heeft u al die bekende Nederlanders die beloofd hebben een asielzoeker in 
huis te nemen aangeschreven dit alsnog te doen? Zo ja, hoeveel van deze 
BN’ers hebben hieraan gehoor gegeven? 

Vraag 5
Kunt u de garantie geven dat het waardeloze plan van asielzoekers in huis te 
plaatsen bij Nederlanders nooit en te nimmer een verplichting zal worden? Zo 
nee, waarom niet?

1 Telegraaf, 31 juli 2020
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